
1 
 

Č. 12 
 

Z á p i s 
 

ze zasedání Zastupitelstva města Beroun dne 19. 9. 2016 
konaného v kulturním domě Plzeňka 

 
 
Přítomno:  při zahájení 19 zastupitelů města 

 
 
Omluveni:  Ing. Tomáš Havel a Josef Štěpánek 
 
 
1) Zahájení 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Zasedání Zastupitelstva města (ZM) Beroun zahájil v 15.00 hodin a jednání poté řídil starosta 
města Mgr. Kůs. 
 
Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a vyhlášeno v souladu s Jednacím řádem ZM  
a zákonem o obcích.  
Uvedl, že dle prezenční listiny je přítomno 19 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je schopno 
se právoplatně usnášet.  
 
Informoval o úmrtí pana Ing. Zdeňka Trejbala, zastupitele a předsedy finančního výboru. 
Vyzval přítomné k uctění jeho památky povstáním a minutou ticha. 
 
Dále konstatoval, že zápis z posledního zasedání byl určenými ověřovateli zápisu řádně ověřen  
a shledán bez závad. K zápisu nebyly podány žádné námitky. Usnesení i zápis byly zveřejněny. 
 
Ověřovateli byly určeny: RNDr. Chalupová a Mgr. Holubová    
      
Jako sčitatelé z řad zaměstnanců města byli určeni:  Ing. Zdeňka Slivková  
        Iva Zavadilová  
        Bc. Kamil Choc 
 
Zapisovatelkou byla určena:     Hana Tučková  
 
Starosta města informoval o tom, že o průběhu zasedání se pořizuje zvukový záznam.  
Celý průběh jednání zastupitelstva je přenášen on-line na internetových stránkách města  
a jeho záznam je pak umístěn na internetových stránkách města k nahlédnutí. 
 
 

2) Schválení programu zasedání zastupitelstva města 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
V souvislosti s úmrtím Ing. Zdeňka Trejbala informoval starosta Mgr. Kůs o potřebě rozšířit 
program zastupitelstva před jeho schválením. 
 
Navrhl doplnit program zasedání zastupitelstva o body: 
- zánik mandátu člena zastupitelstva a nastoupení náhradníka,  
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- složení slibu nového člena zastupitelstva, 
- volbu předsedy finančního výboru, 
a dále o bod Dodatek č. 3 ke Smlouvě o úvěru č. 1399/14/5641. Tento materiál projednala rada 
města dne 14. 9. 2016 a je předkládán z důvodu nebezpečí zbytečného prodlení. 
Písemné volné návrhy k doplněným bodům programu, včetně zápisů z výborů zastupitelé 
obdrželi při prezenci.  

 
Starosta Mgr. Kůs vyzval zastupitele a přítomnou veřejnost k podání návrhů. 
Nebyly vzneseny žádné návrhy. 
 
Starosta Mgr. Kůs  seznámil s navrženým rozšířeným programem zasedání.  
 
1) Zahájení 
2) Schválení programu zasedání zastupitelstva města 
3) Zánik mandátu člena Zastupitelstva města Beroun a nastoupení náhradníka  

z kandidátní listiny téže volební strany 
4) Složení slibu nového člena zastupitelstva města  
5) Volba předsedy finančního výboru 
6) Informace o plnění usnesení zastupitelstva města 
7) Rozbor hospodaření města Beroun k 30. 6. 2016 
8) Návrh II. úpravy rozpočtu města Beroun na rok 2016 
9) Návrh na rozdělení dotací na sportovní činnost dle programu 

„Poskytování dotací na sportovní činnost ve městě Beroun v roce 2016“ 
10) Návrhy na udělení čestných poct města Berouna 
11) Dodatek č. 3 ke Smlouvě o úvěru č. 1399/14/5641 
12) Nakládání s majetkem města 

1. Výkup pozemků v k.ú. Beroun od Ministerstva obrany ČR 
2. Prodej pozemků p.č. 58 a p.č. 59 v k.ú. Hostim u Berouna 
3. Prodej kabelového vedení elektro v areálu bývalých starých kasáren v Berouně 
4. Převod pozemků  p.č. 1125/13, p.č. 1125/21, p.č. 2370/4, v k.ú. Beroun  

od ČR – Státního pozemkového úřadu 
Převod pozemku p.č. 1148/17 v k.ú. Beroun  
od ČR – Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových 

5. Prodej pozemku p.č. 209/14 v k.ú. Beroun 
6. Nabídka spoluvlastnického podílu na pozemku p.č. 1596/67 v k.ú. Beroun 
7. Prodej pozemků p.č.st.  1190/1 a p.č. 1433/7 v k.ú. Beroun 
8. Prodej pozemku p.č. 907/131 v k.ú. Beroun 
9. Fyzická likvidace majetku 

13) Zápisy z jednání výborů zastupitelstva města 
14) Různé 
15) Dotazy, připomínky, podněty 
16) Závěr 
 
Starosta Mgr. Kůs vyzval k podání připomínek. 
Žádné připomínky nebyly předneseny a o rozšířeném programu bylo hlasováno. 
 
Usnesení č. 88/2016 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje program zasedání zastupitelstva města. 
Výsledek hlasování: pro - 18, proti - 0, zdržel se - 1. 
Navržený program jednání byl schválen. 
Usnesení bylo přijato. 
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3) Zánik mandátu člena Zastupitelstva města Beroun a nastoupení náhradníka z kandidátní listiny 
téže volební strany 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starosta Mgr. Kůs uvedl, že pan zastupitel Ing. Zdeněk Trejbal zemřel dne 7. září 2016.  
Tím zanikl jeho mandát člena zastupitelstva města. 
Podle zákona o volbách do zastupitelstev obcí nastoupil na uprázdněný mandát v zastupitelstvu 
následujícím dnem, tj. dnem 8. září 2016, náhradník z kandidátní listiny téže volební strany, 
České strany sociálně demokratické, Mgr. Luděk Trejbal.  
Dne 12. září 2016 starosta obdržel písemnou rezignaci na funkci člena zastupitelstva města  
od Mgr. Luďka Trejbala, takže k tomuto dni zanikl jeho mandát člena zastupitelstva. 
Následujícím dnem po zániku mandátu pana Mgr. Luďka Trejbala, tedy dnem 13. září 2016, 
nastoupil na uprázdněný mandát v zastupitelstvu města pan Bc. Ondřej Šimon z volební strany 
Česká strana sociálně demokratická. Ten byl o nastoupení na uprázdněný mandát vyrozuměn  
a je přítomen. Podle zákona o obcích by měl na tomto zasedání zastupitelstva složit slib.  
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 89/2016 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí  
1. zánik mandátu člena zastupitelstva města Ing. Zdeňka Trejbala, volební strana Česká strana 

sociálně demokratická, ke dni 7. 9. 2016 a nastoupení náhradníka z kandidátní listiny téže 
volební strany Mgr. Luďka Trejbala za člena Zastupitelstva města Beroun dnem 8. 9. 2016, 

2. zánik mandátu člena zastupitelstva města Mgr. Luďka Trejbala, volební strana Česká strana 
sociálně demokratická, ke dni 12. 9. 2016 a nastoupení náhradníka z kandidátní listiny téže 
volební strany Bc. Ondřeje Šimona za člena Zastupitelstva města Beroun dnem 13. 9. 2016. 

Výsledek hlasování: pro - 18, proti - 0, zdržel se - 1. 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

4) Složení slibu nového člena zastupitelstva města 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
Mgr. Kůs upozornil, že odmítnutí složit slib nebo složení slibu s výhradou má podle zákona  
o volbách do zastupitelstev obcí za následek zánik mandátu. Vysvětlil průběh složení slibu.  
 
Mgr. Chlumská přečetla znění slibu: 
„Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu vykonávat 
svědomitě, v  zájmu města a jeho občanů a řídit se Ústavou a zákony České republiky.“ 
 
Bc. Ondřej Šimon složil předepsaný slib pronesením slova „slibuji“ a podpisem na připraveném 
archu. 
 
Mgr. Kůs konstatoval, že zastupitel Bc. Ondřej Šimon řádně složil předepsaný slib. 
Popřál Bc. Šimonovi hodně úspěchů v práci pro naše město. 
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5) Volba předsedy finančního výboru 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
Starosta Mgr. Kůs informoval, že úmrtím Ing. Zdeňka Trejbala není obsazena funkce předsedy 
finančního výboru a počet členů finančního výboru poklesl na 4.  
Počet členů finančního výboru musí být podle zákona o obcích lichý.  
Ustavující zastupitelstvo města dne 5. 11. 2014 stanovilo, že finanční výbor bude pětičlenný. 
Předseda výboru musí být členem zastupitelstva.  
Uvedl, že v souvislosti s blížícím se termínem přípravy rozpočtu města na rok 2017 a III. úpravy 
rozpočtu města na letošní rok je žádoucí, aby funkce předsedy finančního výboru byla obsazena 
co nejdříve, nejlépe na dnešním zasedání zastupitelstva.  
Starosta Mgr. Kůs vysvětlil způsob volby. 
Vzhledem k tomu, že dnes má být volbou obsazena jen jedna funkce, a k tomu, jak rozsáhlý  
je program zasedání zastupitelstva, navrhl, aby se pro tuto volbu nezřizovala volební komise  
a aby volbu řídil předsedající zasedání zastupitelstva. 
 
Dotázal se, zda má někdo připomínky k návrhu, aby nebyla zřízena volební komise a aby 
hlasování aklamací řídil z pozice předsedajícího starosta Mgr. Kůs. 
Žádné připomínky nebyly vzneseny. 
 
Usnesení č. 90/2016 
Zastupitelstvo města Beroun rozhoduje, že pro volbu předsedy finančního výboru  
nebude zřízena volební komise a tuto volbu bude řídit předsedající zasedání zastupitelstva. 
Výsledek hlasování: pro - 19, proti - 0, zdržel se - 0. 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
Starosta Mgr. Kůs požádal zastupitele o podání návrhů na předsedu finančního výboru.  
 
Členka zastupitelstva MUDr. Pěničková navrhla zvolit předsedou finančního výboru  
Bc. Ondřeje Šimona. 
 
Žádné další návrhy na předsedu finančního výboru nebyly předneseny. 
Starosta Mgr. Kůs se dotázal Bc. Šimona, zda souhlasí. 
Bc. Šimon vyslovil souhlas. 
Proběhla volba aklamací, tedy podle jmen. 
 
Usnesení č. 91/2016 
Zastupitelstvo města Beroun volí předsedou finančního výboru Bc. Ondřeje Šimona. 
Výsledek hlasování: pro - 18, proti - 0, zdržel se - 1 
Usnesení bylo přijato. 
 
Pro byli: Patrik Brodan, BBA, Ing. Šárka Endrlová, Mgr. Miroslava Holubová, RNDr. Soňa 

Chalupová, Mgr. Eva Chlumská, Mgr. Olga Chocová, Mgr. Ivan Kůs, Mgr. Stanislav 
Lidinský, Ing. Michal Mišina, Ing. arch. Martin Patera, Josef Pavlis, MUDr. Dagmar 
Pěničková, Jiří Pokorný, Ing. Vratislav Randa, MUDr. Klára Šillerová, Mgr. Emil 
Šnaidauf, Bc. Alžběta Táborská a MUDr. Kateřina Táborská. 

Proti byli: nikdo 
Zdržel se:  Bc. Ondřej Šimon  
Jmenný seznam o hlasování je v příloze zápisu. 
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Mgr. Kůs konstatoval, že zastupitelstvo města zvolilo do funkce předsedy finančního výboru  
Bc.  Ondřeje Šimona.  
Poblahopřál Bc. Šimonovi ke zvolení do funkce předsedy finančního výboru. 
Informoval, že Bc. Šimon pracuje jako ředitel Domova TGM v Berouně. 
 
Bc. Šimon poděkoval a uvedl, že bude pracovat s maximální pílí. 

 
 
6) Informace o plnění úkolů vyplývajících z usnesení zastupitelstva města 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starosta Mgr. Kůs se dotázal, zda jsou k informaci o plnění úkolů dotazy nebo připomínky.  
 
RNDr. Chalupová uvedla, že se kontrolní výbor zabýval přehledem plnění usnesení, nenašel 
žádné výhrady a konstatoval, že jsou dlouhodobě nesplněná usnesení, v kterých figuruje krajský 
úřad. Apelovala na městský úřad, aby urgoval plnění nesplněných usnesení na krajském úřadu. 
Mgr. Kůs uvedl, že o tom na krajském úřadu již několikrát jednal. 
 
Informaci o plnění úkolů vyplývajících z usnesení zastupitelstva města vzalo zastupitelstvo města 
na vědomí.  
Výsledek hlasování: pro - 19, proti - 0, zdržel se - 0 
 
 

7) Rozbor hospodaření města Beroun k 30. 6. 2016 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs.  
Požádal paní Grubnerovou, místopředsedkyni finančního výboru, aby přednesla stanovisko 
finančního výboru. 
Paní Grubnerová seznámila se zněním usnesení finančního výboru: 
Finanční výbor souhlasí s Rozborem hospodaření města Beroun k 30.6.2016 a doporučuje  
ho Zastupitelstvu města Beroun ke schválení.  
Starosta Mgr. Kůs poděkoval paní Grubnerové a otevřel rozpravu. 
 
Ze zastupitelů se do diskuze přihlásil pan Pokorný. 
Pan Pokorný upozornil, že 67 položek je převedeno k plnění na 2. pololetí letošního roku. 
Dotázal se, zda úřad bude schopen tento náročný úkol zvládnout. Vyzdvihl kromě projektových 
dokumentací akce vyššího rozsahu, jako např. odbahnění rybníka Brdatky, úprava městského 
hřbitova, komunikace na Jarově a Závodí, Julia Fučíka, rozšíření rozhlasu, hřiště Zdejcina,  
most u Venediku aj. Požádal odbory MěÚ, aby zodpovědně přistupovaly k plnění úkolů. 
Mgr. Kůs uvedl, že na podnět finančního výboru proběhla v radě města diskuze na toto téma. 
Plnění rozpočtu v kapitálových výdajích je srovnatelné s minulým obdobím. Objem investic  
je ale nižší, než v předchozích letech. Sdělil, že místostarosta Ing. Mišina byl pověřen, aby 
prověřil plnění jednotlivých položek.  
Místostarosta Ing. Mišina uvedl, že zkontroloval plnění úkolů, některé projekty jsou již splněné, 
některé čekají na schválení úpravy rozpočtu. Dopravní stavby budou zahájeny na podzim a měly 
by být splněny. Některé pozemkové problémy např. s krajem a dráhami se řeší. 
 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil. 
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení podle jmen. 
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Usnesení č. 92/2016 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje Rozbor hospodaření města Beroun k 30. 6. 2016, 
v předloženém znění. 
Výsledek hlasování: pro - 19, proti - 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
Pro byli: Patrik Brodan, BBA, Ing. Šárka Endrlová, Mgr. Miroslava Holubová, RNDr. Soňa 

Chalupová, Mgr. Eva Chlumská, Mgr. Olga Chocová, Mgr. Ivan Kůs, Mgr. Stanislav 
Lidinský, Ing. Michal Mišina, Ing. arch. Martin Patera, Josef Pavlis, MUDr. Dagmar 
Pěničková, Jiří Pokorný, Ing. Vratislav Randa, MUDr. Klára Šillerová, Bc. Ondřej Šimon, 
Mgr. Emil Šnaidauf, Bc. Alžběta Táborská a MUDr. Kateřina Táborská. 

Proti byli: nikdo 
Zdržel se:  nikdo 
Jmenný seznam o hlasování je v příloze zápisu. 
 
 

8) Návrh II. úpravy rozpočtu města Beroun na rok 2016 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs.  
Požádal paní Grubnerovou, místopředsedkyni finančního výboru, aby přednesla stanovisko 
finančního výboru. 
Paní Grubnerová seznámila se zněním usnesení finančního výboru: 
Finanční výbor souhlasí s předloženým Návrhem II. úpravy rozpočtu města  Beroun na rok 2016 
a doporučuje Zastupitelstvu města předložený materiál ke schválení.  
 
Starosta Mgr. Kůs poděkoval paní Grubnerové a otevřel rozpravu. 
 
Ze zastupitelů se do diskuze přihlásili: 
 
Pan Pavlis  
požádal o informace k části Kapitálové výdaje, skupina 22 - Doprava, položka 22/12, 22/13  
a 22/14. 
Pí Kermesová, vedoucí odboru majetku a investic uvedla  
k položce 22/12, že se jedná o navýšení položky na základě výsledku výběrového řízení, 
k položce 22/13 že se jedná o navýšení položky na základě předpokladu většího rozsahu 
rekonstrukcí, než bylo původně plánováno. V současné době se připravuje výběrové řízení, 
předpokládá se, že práce budou realizované letos. 
k položce 22/14 přeložku realizuje O2 za prostředky města, je to vyvolaná investice. 
 
Pan Pokorný  
se zeptal v jakém stadiu je kauza skládka Lištice, 
dále v kterých částech města se uvažuje o vybudování podzemních kontejnerových stání. 
Starosta Mgr. Kůs ke skládce Lištice uvedl, že odvolací soud určil městu povinnost vyklidit 
pozemek pana Šebely, do dnešního dne město neobdrželo písemné vyhotovení rozsudku.  
Ve věci vyklizení pozemku město koná přípravné práce ve spolupráci s odvětvovými odbory, 
Ministerstvem životního prostředí a specialisty. Po obdržení písemného vyhotovení rozsudku 
jej bude právní zástupce analyzovat a předloží stanovisko do rady města, poté bude předložena 
informace zastupitelstvu a veřejnosti, jak bude město postupovat. Jedna z možností je i dovolání 
k nejvyššímu soudu. 
Místostarosta Ing. Mišina uvedl, že kontaktoval příslušný odbor Ministerstva životního prostředí, 
s kterým bude projednán způsob postupu, jak vyklidit předmětnou část skládky. 
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Starosta Mgr. Kůs shrnul, že město nemůže konat, dokud rozsudek nebude pravomocný. 
Přípravné práce k realizaci byly zahájeny. 
 
Protinávrh rady města 
 
Starosta Mgr. Kůs seznámil s protinávrhem Rady města Beroun, který se týká sloučení položek  
v části Kapitálové výdaje, skupina 34 – Tělovýchova a sport, položka 34/9 a 34/10.  
Uvedl, že v souvislosti s tím, že Aquapark bude na základě smlouvy o výpůjčce provozovat Zimní 
stadion, byla zpracována právní analýza, na základě které vzešlo doporučení sloučit obě položky 
do jedné. Položka 34/10 se zruší a finanční částka se převede do položky 34/9, celková částka 
finančního příspěvku Aquaparku bude 15 795 tis. Kč, ve sloupci rozdíl bude částka 1 995 tis. Kč.  
V souvislosti s tímto protinávrhem navrhuje rada města vyškrtnout na straně 7 v textu 
komentáře druhý a třetí odstavec u skupiny 34 – Tělovýchova a sport, týkající se Zimního 
stadionu a v předposledním odstavci vyškrtnout větu uvedenou v závorce. 
 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil. 
 
Bylo přistoupeno k hlasování o protinávrhu rady města. 
 
Usnesení č. 93/2016 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s úpravou Návrhu II. úpravy rozpočtu města Beroun  
na rok 2016 v části KAPITÁLOVÉ VÝDAJE, SK. 3 Služby, položka 34 – Tělovýchova a zájmová 
činnost, tak, že se položka č. 34/10 zruší a částka na ní uvedená bude připočtena k položce  
č. 34/9 „finanční příspěvek Aquaparku Beroun“, takže tato položka bude činit 15 795 tis. Kč  
a ve sloupci rozdíl bude uvedeno 1 995 tis. Kč. V uvedeném smyslu se také upraví komentář 
k této položce. 
Výsledek hlasování: pro - 19, proti - 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
Poté bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení  k II. úpravě rozpočtu podle jmen. 
 
Usnesení č. 94/2016 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje II. úpravu rozpočtu města Beroun na rok 2016, 
v zastupitelstvem města upraveném znění. 
Výsledek hlasování: pro - 19, proti - 0, zdržel se - 0 
Pro byli: Patrik Brodan, BBA, Ing. Šárka Endrlová, Mgr. Miroslava Holubová, RNDr. Soňa 

Chalupová, Mgr. Eva Chlumská, Mgr. Olga Chocová, Mgr. Ivan Kůs, Mgr. Stanislav 
Lidinský, Ing. Michal Mišina, Ing. arch. Martin Patera, Josef Pavlis, MUDr. Dagmar 
Pěničková, Jiří Pokorný, Ing. Vratislav Randa, MUDr. Klára Šillerová, Bc. Ondřej Šimon, 
Mgr. Emil Šnaidauf, Bc. Alžběta Táborská a MUDr. Kateřina Táborská. 

Proti byli: nikdo 
Zdrželi se:  nikdo 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
Jmenný seznam o hlasování je v příloze zápisu. 
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9) Návrh na rozdělení dotací na sportovní činnost dle programu 
„Poskytování dotací na sportovní činnost ve městě Beroun v roce 2016“ 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs.  
Zrekapituloval projednání dotací od června 2016 - v zastupitelstvu města, radě města, na odboru 
školství a volnočasových aktivit. Odbor vytvořil pracovní skupinu a zpracoval metodiku.  
Na základě metodiky odbor předložil komisi pro sport a sportovní dotace nový návrh na 
rozdělení dotací. Komise návrh projednala, nikdo z členů komise nebyl proti. Komisí schválený 
návrh odsouhlasila i rada města. Mgr. Kůs uvedl, že podstatné je, že žádající subjekty zpřesnily 
některé vstupy a podle nich se na základě schválených kritérií přepočítaly částky.   
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 
 
Ze zastupitelů se do diskuze přihlásil pan Brodan. 
Pan Brodan se vyjádřil, že byl odpůrcem rozdělení dotací podle kritérií. V pracovní skupině,  
které byl členem, se zúčastnil tvorby metodiky a přepočítání dotací. Uvedl, že cílem je schválit 
dotace, aby se peníze dostaly k dětem. Systém rozdělení dotací označil z 50 % jako nepoužitelný, 
ale zároveň z 50 % i použitelný do budoucna. Ke sportovní komisi uvedl, že doufá v její velkou 
obměnu a zahájení prací na vytvoření systému pro budoucnost. Shrnul, že současný návrh  
je hlasovatelný. 
Starosta Mgr. Kůs reagoval, uvedl, že na potřebě rekonstrukce sportovní komise se rada města 
též shodla. 
 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno k hlasování o návrhu 
usnesení. 
 
Usnesení č. 95/2016 
Zastupitelstvo města Beroun schvaluje poskytnutí části dotací nad 50 000,- Kč v jednotlivém 
případě z rozpočtu města Beroun na sportovní činnost v roce 2016 podle dotačního programu 
„Poskytování dotací na sportovní činnost ve městě Beroun v roce 2016“ schváleného Radou 
města Beroun dne 9. 12. 2015 usnesením č. 672/2015, ve výši odsouhlasené Radou města 
Beroun dne 31. 8. 2016 žadatelům: 

1. TJ LOKOMOTIVA BEROUN, z.s., IČ: 00473561, se sídlem Tyršova 85, Beroun-Město,  
266 01 Beroun, ve výši 1.139.000,- Kč na sportovní činnost jednotlivých oddílů příjemce 
dotace, údržbu a provoz sportovišť.   
 

2. SPORT EDEN BEROUN, z.s., IČ: 03226751, se sídlem Pod Homolkou 1482, Beroun-Město, 
266 01 Beroun, ve výši 560.800,- Kč na podporu sportování dětí ve sportovním centru 
příjemce dotace.   
 

3. Český lev – Union Beroun, z.s., IČ: 28560353, se sídlem Na Máchovně 664, Beroun  
-Město, 266 01 Beroun, ve výši 501.400,- Kč na podporu činnosti sportovních klubů  
pod vedením příjemce dotace.   
 

4. HC Berounští medvědi, z.s., IČ: 47513071, se sídlem Na Ostrově 816, Závodí, 266 01 
Beroun, ve výši 393.400,- Kč na podporu činnosti mládežnických hokejových družstev 
příjemce dotace.   
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5. Basketbalový klub Beroun, z.s., IČ: 47560720, se sídlem Slavašovská 575/18, Beroun 
-Závodí, 266 01 Beroun, ve výši 141.100,- Kč na podporu sportovní činnosti provozované 
příjemcem dotace, zaměřené na basketbal.  
 

6. SK Kelti 2008, IČ: 22732713, se sídlem Slunečná 1745, Beroun-Město, 266 01 Beroun,  
ve výši 94.500,- Kč na činnost mládežnických týmů příjemce dotace. 
 

7. TJ Kraso Beroun, IČ: 26993317, se sídlem U Rybníka 22, Beroun-Jarov, 266 01 Beroun,  
ve výši 106.000,- Kč na pronájem ledové plochy, odměny trenérům, baletní průpravu 
členů krasobruslařského oddílu příjemce dotace.   
 

8. ELÁN sport, z.s., IČ: 22868291, se sídlem Havlíčkova 8, Beroun-Město, 266 01 Beroun,  
ve výši 85.700,- Kč na pronájem tělocvičen a nákup potřebného sportovního vybavení  
pro sportující členy oddílu příjemce dotace. 
 

9. Klub sportovních potápěčů TRITON, IČ: 13255681, se sídlem Třída Míru 1280/20,  
266 01 Beroun, ve výši 50.000,- Kč na pronájem bazénu Tipsport Laguna za účelem 
pořádání tréninků, uspořádání závodů a reprezentaci příjemce dotace v mezinárodní  
lize UWR (podvodní ragby). 
 

10. IPPON KARATE KLUB SHOTOKAN BEROUN, z.s., IČ: 04686349, se sídlem Hostímská 
131/11, Beroun-Závodí, 266 01 Beroun, ve výši 49.900,- Kč na pronájem tělocvičen, 
nákup tréninkových pomůcek, úhradu nákladů spojenou se soutěžemi, provedením 
náboru nových členů, tj. propagace náboru do spolku příjemce dotace  
– letáky, inzeráty. 
 

11. LTC Beroun, z.s., IČ: 47513870, se sídlem Štěpánkova 612/7, Beroun-Město, 266 01 
Beroun, ve výši 47.900,- Kč na zajištění kvalitních tréninků pro děti a mládež LTC, 
pořádání okresních i celostátních tenisových turnajů, kondičních, koordinačních  
a kompenzačních tréninků, nábor členů do spolku příjemce dotace. 

 
včetně uzavření příslušných smluv na jejich poskytnutí s těmito žadateli, a to formou dodatků 
k veřejnoprávním smlouvám, jimiž byla žadatelům již poskytnuta část dotace na rok 2016  
ve výši schválené usnesením Zastupitelstva města Beroun č. 22/2016 bod č. 1 ze dne 6. 4. 2016. 

Výsledek hlasování: pro - 18, proti - 1, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

10) Návrhy na udělení čestných poct města Berouna 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs. 
Sdělil, že Ceny města Berouna se udělují od roku 2013. Doručené návrhy projednala letopisecká 
komise v souladu se Zásadami pro udělování čestných poct města Beroun.  
Rada města doporučila udělit  
- Cenu města Beroun paní Boženě Kebrlové, za její dlouhodobé aktivní a obětavé působení 

v oblasti tělovýchovy a sportu a panu panu Mgr. Zdeňku Zůnovi, za jeho celoživotní dílo 
v oblasti fotografické dokumentační tvorby, kterým významně obohatil kulturní  
a společenský život ve městě a kterým také šíří a propaguje dobré jméno města Berouna. 

- Čestné občanství panu Burkhardu Siebertovi za dlouholeté budování a rozvíjení partnerských 
vztahů mezi městy Beroun a Goslar v SRN a za šíření dobrého jména Berouna v zahraničí. 
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Doplnil, že letos se slaví 25 let výročí uzavření smlouvy s Goslarem. Udělení čestného 
občanství je letos navrženo poprvé. 

Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 

Ze zastupitelů se do diskuze přihlásil pan Pokorný. 
Pan Pokorný sdělil, že souhlasí s udělením obou Cen města Berouna, ale zdrží se hlasování  
o udělení čestného občanství panu Siebertovi. 
 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil. 
Bylo přistoupeno k hlasování o jednotlivých návrzích usnesení. 
 
Usnesení č. 96/2016 
Zastupitelstvo města Beroun uděluje Cenu města Beroun paní Boženě Kebrlové, bytem Beroun, 
za její dlouhodobé aktivní a obětavé působení v oblasti tělovýchovy a sportu v Berouně, kterým 
významně přispěla k fyzické aktivitě jak dětí, tak dospělých. 
Výsledek hlasování: pro -  19, proti - 0, zdržel se - 0  
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
Usnesení č. 97/2016 
Zastupitelstvo města Beroun uděluje Cenu města Beroun panu Mgr. Zdeňku Zůnovi,  
bytem Beroun, za jeho celoživotní dílo v oblasti fotografické dokumentační tvorby, kterým 
významně obohatil kulturní a společenský život ve městě  
a kterým také šíří a propaguje dobré jméno města Berouna. 
Výsledek hlasování: pro -  19, proti - 0, zdržel se - 0  

Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
Usnesení č. 98/2016 
Zastupitelstvo města Beroun uděluje čestné občanství města Beroun panu Burkhardu Siebertovi, 
bytem Goslar, za dlouholeté budování a rozvíjení partnerských vztahů mezi městy Beroun a 
Goslar v SRN a za šíření dobrého jména Berouna v zahraničí. 

Výsledek hlasování: pro -  17, proti - 0, zdržel se - 2  
Usnesení bylo přijato. 
 
Starosta Mgr. Kůs pozval na slavnostní večer ke Dni vzniku samostatného Československého 
státu, v rámci kterého se tyto ceny slavnostně udělí. Večer se koná 20.10.2016 na Plzeňce. 
 
 

11) Dodatek č. 3 ke Smlouvě o úvěru č. 1399/14/5641  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starosta Mgr. Kůs předal slovo tajemníkovi MěÚ Ing. Chalupeckému. 
 
Ing. Chalupecký  uvedl, že předmětem dodatku je nastavení pravidelných čtvrtletních splátek  
od září 2016 do konce splatnosti smlouvy o úvěru, který je do 31.12.2020. 
 
Starosta Mgr. Kůs otevřel rozpravu. 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
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Usnesení č. 99/2016 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s uzavřením Dodatku č. 3 ke Smlouvě o úvěru  
č. 1399/14/5641 s Československou obchodní bankou, a.s., se sídlem Radlická 333/150, 
150 57 Praha 5, IČ 00001350, v předloženém znění. 
Výsledek hlasování: pro - 19, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

12) Nakládání s majetkem města 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo k majetkovým volným návrhům č. 1.-9. přednesl místostarosta Ing. Mišina.  
K předkládaným materiálům byly promítány mapové podklady. 

1. Výkup pozemků v k.ú. Beroun od Ministerstva obrany ČR 
 
Místostarosta Ing. Mišina zrekapituloval, že se jedná o pozemky v lokalitě Na Veselé. 
Zastupitelstvo se jimi již zabývalo, poprvé v souvislosti s uplatněním předkupního práva, 
podruhé byl volný návrh z důvodu pochybností stažen z programu a vrácen odboru 
k přepracování. Předkupní právo na některé z uvedených pozemků bylo uplatněno.  
Po zaslání žádosti ministerstvo obrany sdělilo, že nárok na uplatnění předkupního práva 
město nemá a pozemky nabídlo městu k odkupu. Pozemky k odkupu jsou územním plánem 
určeny jako komunikace a veřejné prostranství, zeleň. Z části se nacházejí pod komunikací  
Na Veselou. Pozemky pod komunikacemi město nevykupuje. Ostatní pozemky jsou pro město 
z části nevyužitelné, protože v dané lokalitě na ně nenavazují žádné pozemky v majetku 
města, využitelné pro rozvoj. Jeden pozemek leží pod komunikací golfového areálu.  
Z toho důvodu je doporučeno nesouhlasit s výkupem pozemků. 
 
Místostarosta Ing. Mišina otevřel rozpravu. 
Ze zastupitelů se do diskuze přihlásila RNDr. Chalupová. 
RNDr. Chalupová uvedla, že jsou to pozemky určené jako veřejná zeleň, které nebudou 
v majetku města a je potřeba zajistit, aby se o ně někdo staral. Obecně sdělila, že o pozemky 
vedené v územním plánu jako veřejná zeleň nebo veřejná prostranství by se město mělo 
starat a od majitelů vymáhat úhradu.  
Mgr. Kůs informoval, že proběhla porada k údržbě veřejné zeleně, jedním z úkolů  
je zmapovat místa, upravit vjezdy do města. V listopadu bude provedeno zhodnocení 
vyplývajících úkolů. 
 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno k hlasování o návrhu 
usnesení. 
 
Usnesení č. 100/2016 
Zastupitelstvo města Beroun nesouhlasí s výkupem pozemků v k.ú. Beroun p.č. 2539/25,  
p.č. 2022/4, p.č. 2172/1, p.č. 2065/79 z vlastnictví ČR – Ministerstva obrany IČ: 60162694,  
se sídlem 160 00 Praha – Hradčany, Tychonova 221/1 do vlastnictví města Beroun za cenu  
dle znaleckého posudku, navýšeného o 10 %. 
Výsledek hlasování: pro: 18, proti: 0, zdržel se: 1 
Usnesení bylo přijato. 
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2. Prodej pozemků p.č. 58 a p.č. 59 v k.ú. Hostim u Berouna  
 

Místostarosta Ing. Mišina uvedl, že se jedná o pozemek kolem komunikace v Hostimi,  
který je pro město nevyužitelný. 
 
Místostarosta Ing. Mišina otevřel rozpravu. 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
 
Usnesení č. 101/2016 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s prodejem pozemků p.č. 58 a p.č. 59 oba v k.ú. Hostim 
u Berouna z vlastnictví města Beroun do vlastnictví manželům M. a H. K., oba bytem Hostim 
za celkovou  kupní cenu 3.120 Kč a náklady spojené s prodejem. 
Výsledek hlasování: pro: 19, proti: 0, zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

3. Prodej kabelového vedení elektro v areálu bývalých starých kasáren v Berouně 
 
Místostarosta Ing. Mišina uvedl, že město vlastní kabelové rozvody v bývalých kasárnách, 
které v současné době má pronajaté společnost ENERGO KD. Ta požádala o odkoupení těchto 
kabelových rozvodů. Porada k majetku nesouhlasila s prodejem soustavy z důvodu,  
že objekty v kasárnách je nutno připojit přímo na veřejnou síť.  
 
Místostarosta Ing. Mišina otevřel rozpravu. 
Ze zastupitelů se do diskuze přihlásili pan Pokorný a Ing.arch. Patera. 
 
Pan Pokorný se dotázal, jak se bude nakládat s ostatními objekty v kasárnách, které doposud 
nejsou využity.  
Ing. Mišina odpověděl, že většina budov není v majetku města.  
 
Ing. arch. Patera se dotázal, jestli město neuvažovalo vstoupit do jednání s p. Štolcbartem, 
který je vlastníkem objektů, které jsou na internetu v nabídce k prodeji.  
Poznamenal, že se jedná o významný ucelený areál v centru města. 
Mgr. Kůs zrekapituloval problémy s objekty, které byly nejdříve v majetku ministerstva 
spravedlnosti, poté přešly Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových. Město žádalo 
o přímý prodej objektů, ale neuspělo. Uvedl, že o vstupu do jednání s majitelem zmíněných 
objektů město již uvažovalo, jednání se může obnovit. 
 
Z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno k hlasování o návrhu 
usnesení. 
 
Usnesení č. 102/2016 
Zastupitelstvo města Beroun nesouhlasí s prodejem elektrifikační soustavy v areálu bývalých 
„starých kasáren“ v Berouně (podzemních silnoproudých elektrorozvodů) do vlastnictví 
společnosti ENERGO KD s.r.o., IČ: 48951412, se sídlem Králův Dvůr, Tovární 391, PSČ 267 01. 
Výsledek hlasování: pro: 19, proti: 0, zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
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4. Převod pozemků  p.č. 1125/13, p.č. 1125/21, p.č. 2370/4, v k.ú. Beroun  
od ČR – Státního pozemkového úřadu. 
Převod pozemku p.č. 1148/17 v k.ú. Beroun  
od ČR – Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových 
 
Místostarosta Ing. Mišina uvedl, že se jedná o pozemky, které leží v trase plánované přeložky 
silnice II/65, tzv. Jižního obchvatu v místě mezi závodem Maxit a křižovatkou u OMV.  
Pozemky jsou nutné k provedení stavby. 
 
Místostarosta Ing. Mišina otevřel rozpravu. 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 103/2016 
1. Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s podáním písemné žádosti města Beroun  

na ČR - Státní pozemkový úřad, IČ: 01312774, se sídlem 130 00 Praha-Žižkov, Husinecká 
1024/1a o bezúplatný převod pozemků p.č. 1125/13, p.č. 1125/21, p.č. 2370/4, vše v k.ú. 
Beroun z vlastnictví ČR – Státního pozemkového úřadu do vlastnictví města Beroun.    

2. Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s podáním písemné žádosti města Beroun  
na ČR - Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových, IČ: 69797111, se sídlem  
128 00 Praha – Nové Město, Rašínovo nábřeží 390/42 o bezúplatný převod pozemku   
p.č. 1148/17 v k.ú. Beroun z vlastnictví ČR – Úřadu pro zastupování státu ve věcech 
majetkových do vlastnictví města Beroun.  

Výsledek hlasování: pro: 19, proti: 0, zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

Starosta Mgr. Kůs vyhlásil 10 minut přestávku. 
 

-------------------- 
Přestávka od 16.30 do 16.42 

-------------------- 
 

Starosta Mgr. Kůs v 16.42 zahájil 2. část zasedání zastupitelstva.  
Uvedl, že se omluvil a zasedání zastupitelstva města opustil Ing. arch. Martin Patera.  

Dále přítomno 18 členů zastupitelstva města. 
-------------------- 

 
 

5. Prodej pozemku p.č. 209/14 v k.ú. Beroun 
 
Místostarosta Ing. Mišina uvedl, že se jedná o pozemek veřejné zeleně na Václavském 
náměstí. 
 
Místostarosta Ing. Mišina otevřel rozpravu. 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 104/2016 
Zastupitelstvo města Beroun nesouhlasí s prodejem pozemku p.č. 209/14 zahrada v k.ú. 
Beroun společnosti REMIBE s.r.o. IČ: 27933008, se sídlem Slapská 131, 266 01 Beroun. 
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Výsledek hlasování: pro: 18, proti: 0, zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

6. Nabídka spoluvlastnického podílu na pozemku p.č. 1596/67 v k.ú. Beroun 
 
Místostarosta Ing. Mišina uvedl, že se jedná o nabídku manželů P. na odkup 
spoluvlastnického podílu pozemku, na kterém jsou spoluvlastníci povinni na základě smlouvy 
vybudovat komunikaci. Pokud by město podíl převzalo, přešel by na něj i závazek vybudovat 
komunikaci. 
 
Místostarosta Ing. Mišina otevřel rozpravu. 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 105/2016 
Zastupitelstvo města Beroun nesouhlasí s převodem ideálního spoluvlastnického podílu 
5/100 k pozemku  p.č. 1596/67 v k.ú. Beroun z vlastnictví manželů J. a R. P., oba bytem 
Beroun-Město do vlastnictví města Beroun. 
Výsledek hlasování: pro: 18, proti: 0, zdržel se: 0  
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

7. Prodej pozemků p.č.st.  1190/1 a p.č. 1433/7 v k.ú. Beroun 
 
Místostarosta Ing. Mišina uvedl, že se jedná o prodej pozemků v ulici Vorlova.   
 
Místostarosta Ing. Mišina otevřel rozpravu. 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 106/2016 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s prodejem pozemků  p.č.st. 1190/1 a p.č. 1433/7  
oba v k.ú. Beroun z vlastnictví města Beroun do vlastnictví Společenství vlastníků Vorlova 
496/9, Beroun, IČ: 27257967, Vorlova 496/9, 266 01 Beroun za podmínky zřízení 
bezúplatného věcného břemene – služebnosti stezky a cesty ve prospěch vlastníků pozemků 
p.č.st. 1190/2, p.č.st. 1190/3, p.č.st. 1190/4, p.č.st. 1190/5 a p.č.st. 1190/6 v k.ú. Beroun, 
součástí kterých jsou stavby garáží, za celkovou kupní cenu 113.550,- Kč a náklady spojené 
s prodejem - za podmínky respektování inženýrských sítí. 
Výsledek hlasování: pro: 18, proti: 0, zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

8. Prodej pozemku p.č. 907/131 v k.ú. Beroun 
 
Místostarosta Ing. Mišina uvedl, že se jedná o pozemky mezi chodníkem a budovou,  
která je ve vlastnictví Akademie múzických umění v Praze.  
 
Místostarosta Ing. Mišina otevřel rozpravu. 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
Usnesení č. 107/2016 
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Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s prodejem pozemku p.č. 907/131 v k.ú. Beroun 
z vlastnictví města Beroun do vlastnictví Akademie múzických umění v Praze, IČ: 61384984, 
se sídlem Malostranské náměstí 259/12, 118 00 Praha 1 – Malá Strana, za celkovou kupní 
cenu 172.000,- Kč a náklady spojené s prodejem. 
Výsledek hlasování: pro: 17, proti: 0, zdržel se: 1 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

9. Fyzická likvidace majetku 
 
Místostarosta Ing. Mišina uvedl, že se jedná o fyzickou likvidaci majetku a následné odepsání 
z účetnictví dle návrhu komise pro likvidaci majetku. Celková pořizovací hodnota majetku  
je 655.055,10 Kč a účetní hodnota je 0 Kč. 
Jde o kancelářskou techniku, která již není využitelná, je poškozená, zastaralá a její parametry 
nejsou pro standardní použití dostačující. 
 
Místostarosta Ing. Mišina otevřel rozpravu. 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil a bylo přistoupeno 
k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 108/2016 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s fyzickou likvidací majetku města a s následným 
odepsáním z účetnictví dle návrhu Komise pro likvidaci majetku ze dne 10.8.2016.  
Pořizovací hodnota likvidovaného majetku činí 655.055,10 Kč a účetní hodnota je 0 Kč. 
Výsledek hlasování: pro: 18, proti: 0, zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

13) Zápisy ze zasedání výborů 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
1. Zápis č. 5/2016 ze zasedání kontrolního výboru, konaného dne 11.7.2016 

 
Zápis č. 6/2016 ze zasedání kontrolního výboru, konaného dne 12.9.2016 
 
Úvodní slovo k zápisům přednesl starosta Mgr. Kůs a předal slovo předsedkyni kontrolního 
výboru RNDr. Chalupové. 
RNDr. Chalupová uvedla, že zápisy se týkají průběhu a výsledku kontroly výstavby lávky  
V Kozle. Sdělila, že výbor provedl shrnutí výsledku kontroly, z něhož obecně vyplynulo,  
že na uhlídání vydaných peněz město potřebuje vyškolené specialisty, případně externí 
pracovníky. Město provádí mnoho investičních akcí různého rozsahu, na činnost technického 
dozoru nejsou pracovníci úřadu dostatečně proškoleni.  
Tajemník MěÚ Ing. Chalupecký se vyjádřil, že na základě jedné kontroly nelze usuzovat,  
že všechny stavby jsou špatně dozorované. Pracovníci jsou úředníci, kteří prošli stavebními 
činnostmi. Na doporučení kontrolního výboru budou úředníci znovu proškoleni. Kontrolu 
menších akcí mohou školení úředníci vykonávat. 
Starosta Mgr. Kůs uvedl, že se připravuje “List projektu”, který město chce zavést na každou 
investiční akci, opravy a údržby schválené v rozpočtu. “List projektu” umožní průběžné 
sledování akce technikem a jiných určených osob. Cílem je, aby investiční  akce byla pod 
kontrolou a byl přehled o tom, co vše je potřeba dělat do okamžiku, kdy bude akce zařazena 
do rozpočtu. 
Pan Pavlis navrhl provádět fotodokumentaci jednotlivých fází staveb technikem. 
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Proběhlo hlasování o usnesení kontrolního výboru. 
 
Usnesení č. 109/2016 
Zastupitelstvo města Beroun ukládá vedení MěÚ Beroun zajistit kvalitní proškolení techniků, 
kteří vykonávají stavební dozor investora nebo v případě rozsáhlejších staveb najmout  
na tuto činnost externího pracovníka. 
Výsledek hlasování: pro: 18, proti: 0, zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
Starosta Mgr. Kůs shrnul, že se jedná o úkol pro vedení města. 
 
RNDr. Chalupová upozornila na bod č. 5 zápisu č. 6/2016, kde je uvedeno, že na městském 
hřbitově neteče už dva měsíce voda. 
Pí Kermesová naznačila, že o tom neví. 
Starosta Mgr. Kůs přislíbil prověření stavu. 
Dále RNDr. Chalupová upozornila na plakáty na rytířské turnaje, které byly vylepeny  
po celém městě. 
Starosta Mgr. Kůs uvedl, že podnětem se zabýval na dnešní poradě vedení města.  
Inzeráty umístěné “na černo” byly zaznamenány. 
 
Usnesení č. 110/2016 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis č. 5/2016 ze zasedání kontrolního 
výboru, konaného dne 11.7.2016. 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis č. 6/2016 ze zasedání kontrolního 
výboru, konaného dne 12.9.2016. 
Výsledek hlasování: pro: 18, proti: 0, zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

2. Zápis ze schůze Osadního výboru Zavadilka konaného dne 28.6.2016 
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs. 
Starosta Mgr. Kůs se dotázal, zda má k zápisu někdo nějaké dotazy nebo připomínky.  
Žádné dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 
 
Usnesení č. 111/2016 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis ze schůze osadního výboru Zavadilka 
konané dne 28.6.2016. 
Výsledek hlasování: pro: 18, proti: 0, zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

3. Zápis č. 4/2016 ze zasedání finančního výboru, konaného dne 22.8.2016 
 
Zápis č. 5/2016 ze zasedání finančního výboru, konaného dne 15.9.2016 
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs. 
Starosta Mgr. Kůs se dotázal, zda má k zápisům někdo nějaké dotazy nebo připomínky.  
Žádné dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 
 
Usnesení č. 112/2016 
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Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis č. 4/2016 ze zasedání finančního výboru, 
konaného dne 22.8.2016. 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis č. 5/2016 ze zasedání finančního výboru, 
konaného dne 15.9.2016. 
Výsledek hlasování: pro: 18, proti: 0, zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

4. Zápis z veřejné schůze Osadního výboru Hostim dne 20.6.2016 
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs. 
Starosta Mgr. Kůs se dotázal, zda má k zápisu někdo nějaké dotazy nebo připomínky.  
Žádné dotazy ani připomínky nebyly vzneseny. 
 
Usnesení č. 113/2016 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis z veřejné schůze osadního výboru Hostim 
konané dne 20.6.2016. 
Výsledek hlasování: pro: 18, proti: 0, zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

14) Různé  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Diskuze zastupitelů 
 
RNDr. Chalupová  

 Vyžádala si informace k vyhlášce o rušení nočního klidu a upozornila na omezení 
pořádaných akcí od 1.1.2017. 
K tomu Mgr. Kůs sdělil, že návrh vyhlášky se připravuje, v říjnu bude projednán v radě 
města. 
Mgr. Fraňová podala vysvětlení, že město vyhlášku na rušení nočního klidu nemá, 
uvažuje se o změně vyhlášky o veřejném pořádku, do které bude zavedeno zkrácení 
doby nočního klidu pro některé významné vyjmenované akce, které se pravidelně 
opakují. K rodinným oslavám uvedla, že ty nemají výjimky z rušení nočního klidu,  
platí limit do 22 hodin, pak následuje noční klid.  

 

 K rekonstrukci obřadní místnosti podala podnět na umytí lustru, pořízení nových záclon 
a vyčištění vlajek 
Mgr. Kůs uvedl, že otázka úklidu bude úkol pro odbor hospodářské správy.  
Vyzval pí Kermesovou, vedoucí odboru majetku a investic k podání informace, co bude 
předmětem rekonstrukce. 
Pí Kermesová uvedla, že předmětem rekonstrukce bude pořízení vzduchotechniky, 
výměna koberce, výmalba obřadní místnosti i vedlejší zasedací místnosti a nové záclony. 
Mgr. Kůs ke vzduchotechnice doplnil, že by druhé patro směrem k jihu potřebovalo být 
vybaveno klimatizací. 

 

 Upozornila na souběžné uzavření koupaliště na sídlišti a Aquaparku v nedávných 
horkých dnech. 
Mgr. Kůs odpověděl, že o tom neví, přislíbil prověření. Bazén provozují Technické služby. 
Sdělil, že se plánuje vytvoření pracovního místa, které bude mimo protipovodňových 
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opatřeních a parkování mít na starosti také kompletní dozor nad děním v Technických 
službách. 
 

Bc. Šimon 

 V souvislosti se zvolením do funkce předsedy finančního výboru rezignoval na funkci 
člena kontrolního výboru. Poděkoval všem členům kontrolního výboru za spolupráci, 
tajemnici výboru i panu tajemníkovi. 
Mgr. Kůs shrnul, že se jedná o rezignaci Bc. Šimona na členství v kontrolním výboru.  
Vyzval předsedkyni kontrolního výboru a další zastupitele, aby se zamysleli, jak doplnit 
kontrolní výbor. 

 
 
Pan Pokorný 

 Poděkoval za zajištění podstatné nápravy stavu výlepových ploch.  
Dále upozornil na množící se plakáty, které jsou vylepovány mimo výlepové plochy. 

 

 Upozornil na havarijní stav schodiště před pobočkou České pojišťovny na Wagnerově 
náměstí, ve směru od Talichovy ulice k základní škole. 

 

 Informoval, že došlo k pádu silné suché větve ze stromu před bytovým domem 
v Talichově ulici, upozornil na celkový špatný stav javorů v Talichově ulici. Pochválil 
úpravu břízy v atriu budovy. 
Mgr. Kůs reagoval, že obecně na stav stromů již upozorňoval na poradě k veřejné zeleni,  
úkolem péče o veřejnou zeleň není jen sekání trávy, ale i péče o stromy.  
Péči o stromy a zpracování dendrologického posudku zajistí odbor majetku a investic.  
Shrnul probíhající obnovu plakátovacích ploch. 
K schodům přislíbil prověření stavu, zjištění vlastnických vztahů a zajištění nápravy. 
Prostor Wagnerova náměstí bude předmětem připravované rekonstrukce v souvislosti 
s celkovou úpravou dopravy na Wagnerově náměstí, včetně příjezdu do Parkovacího 
domu. 

 
 

Pan Pavlis 

 Vyjádřil obavu z navýšení počtu parkujících aut v lokalitě na Závodí v případě zavedení 
placeného parkování na parkovišti na bývalém autobusovém nádraží. Též po zrušení 
parkoviště u Komunitního centra. V souvislosti se zavedením modrých zón v Praze uvedl, 
že lze očekávat zvýšení počtu parkujících vozidel lidí, kteří budou využívat veřejnou 
dopravu. 
Ing. Mišina vysvětlil, že se počítá s možným zpoplatněním parkoviště na bývalém 
autobusovém nádraží. To ale do doby ukončení celé investiční akce zpoplatněno 
nebude, výhledově se uvažuje o poplatku cca 20 Kč na celý den. Případné zpoplatnění 
vyplyne ze studie celého systému parkování v Berouně, která bude zadána ke zpracování 
a ve které bude zohledněno i to, že zřejmě nebude parkoviště v Komunitním centru.  
Mgr. Kůs doplnil, že v souladu s aktualizovaným Programovým prohlášením Rady města 
Beroun bude věnována odpovídající pozornost záchytným parkovištím. 

 
 

Mgr. Kůs 

 V souvislosti s novelizovaným programovým prohlášením rady informoval o přípravě 
zásobníku investičních priorit města, který bude sloužit jako podklad pro tvorbu 
rozpočtu a přípravě projektů k čerpání dotací. 
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Informoval, že dokumenty jsou k nahlédnutí u pana starosty, pana tajemníka  
a u Ing. arch. Vilhelmové. Vyzval k nahlédnutí do materiálů a podání námětů.  

 Dále informoval, že RM dne 5.10.2016 bude projednávat Zásady pro tvorbu rozpočtu 
města, které budou obsahovat nejen tvorbu rozpočtu, ale i úpravy rozpočtu a hodnocení 
minulého období. Účelem je, aby efektivnost vynakládaných prostředků byla co největší 
a týkala se vedoucích odborů, ředitelů příspěvkových organizací a ředitelů společnosti 
s majetkovou účastí města. 

 Informoval o připravované analýze městského úřadu vedením města, s cílem jeho 
stabilizace. Je to v souvislosti s obtížným obsazováním pracovních pozic, a ve srovnání 
s platy, počtem pracovníků a efektivností v porovnání s jinými úřady. 

 Pozval přítomné na  
o 1.10. zahájení Talichova Berouna  koncertem v kostele 
o 4. 10. zahájení Talichova Berouna na Plzeňce 
o 20.10. společenský večer a předávání ocenění 
o 18.11. Městský bál 
o 27.11. advent na náměstí 

 
Pan Pavlis  

 upozornil na zoufalou dopravní situaci při průjezdu Berounem.  
Poděkoval panu starostovi za zaslání dopisu ministrovi dopravy.  
Apeloval, aby bylo zažádáno o výjimku pro bezplatné použití dálnice. 
Mgr. Kůs informoval o výsledku jednání s ministrem dopravy p. Ťokem a zástupcem 
ředitelství silnic a dálnic, starostou Králova Dvora panem Vychodilem, podepsaném 
memorandu, příslibu opatření a příslibu výjimky pro bezplatné použití dálnice  
a podpoření záměru výstavby jižního obchvatu Berouna. 
Ing. Mišina doplnil informaci o jednání vyvolaných ke koordinaci současně prováděných 
staveb  
a plánovaných oprav komunikací.  
Mgr. Kůs informoval o tom, že požádal hejtmana o schůzku ke koordinacím staveb.  
Vyjádřil spokojenost s investováním financí do dopravní infrastruktury. 

 
 

15) Dotazy, připomínky a podněty  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Pí Káchová, osadní výbor Zavadilka 

 Přednesla podnět, že městská část Zavadilka nemá prostor, kde by se mohl scházet 
osadní výbor. Navrhla, zda by město mohlo vyjednat použití prostor v Akademii 
múzických umění na Zavadilce, za účelem schůzí osadního výboru a pořádání akcí. 
Mgr. Kůs přislíbil jednání s AMU. 

 

 Upozornila na nepořádek ve vestibulu prodejny Albert na Husově náměstí.  
Starosta Mgr. Kůs sdělil, že objekt není ve vlastnictví provozovatele prodejny,  
přislíbil, že město pošle supliku na vedení Albertu. 

 
Pan Pujman 

 k vyklizení skládky Lištice 
Informoval o jednání p. Šebely a pana Pujmana na Ministerstvu životního prostředí  
a ve Výboru pro životní prostředí v Parlamentu ČR. Sdělil, že jsou přítomni doporučení 
soudní znalci, s kterými jednal - pan Jindřich Jinoch a paní Ing. Gušlová.  Pan Jinoch,  



20 
 

jako specialista na skládky a skládkování zpracoval kalkulaci, kterou p. Pujman chtěl 
rozdat. 
Mgr. Kůs se dotázal, zda pan Pujman vystupuje jako občan, nebo z pověření p. Šebely. 
P. Pujman odpověděl - jako občan Berouna. 
Dále Mgr. Kůs pana Pujmana upozornil, že na dnešním programu zastupitelstva tento 
bod není. Na zastupitelstvu se o něm bude jednat, až bude rozsudek soudu a město 
bude mít zpracovanou vlastní analýzu na propočty nákladů. Panu Pujmanovi navrhl,  
aby materiál nechal volně k dispozici, a kdo bude mít zájem, vezme si ho. 
Pan Pujman vyčíslil údajné náklady na vyklizení celé skládky. 
Mgr. Kůs uvedl, že se s těmito údaji již seznámil z mailu pana Pujmana, a že nevylučuje 
jednání s p. Šebelou, aby uvedl, za jakých podmínek je ochoten umožnit městu vstup, 
aby mohlo naplnit rozsudek a vyklidit část skládky na pozemku ve vlastnictví p. Šebely. 
Ing. Mišina doplnil, že zastupitelé podklady od pana Pujmana již obdrželi.  
Uvedl, že jsou velmi rozdílné poznatky o tom, co sdělilo ministerstvo životního prostředí 
městu a p. Pujmanovi. 
Mgr. Kůs ujistil, že se město nebrání jednání s p. Šebelou a je připraveno splnit 
povinnost vyklizení včetně finančního plnění, pokud bude v právní moci. 

 
 

16) Závěr 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starosta Mgr. Kůs po vyčerpání programu poděkoval za aktivní účast, avizoval konání řádného 
zastupitelstva dne 19. 12. 2016.  
Ukončil zasedání zastupitelstva města v 18.00 hodin. 

 
 
 
 
 
 
 
 
Mgr. Ivan K ů s 
starosta města Beroun 
 
 
 
Zapsala : 
 
V Berouně dne 22. 9. 2016 
 
Diskuze byla zaznamenána stručnou formou, s plným zněním diskuze se lze seznámit v archivu 
přenosů zastupitelstva na webových stránkách města, nebo ze zvukového záznamu na sekretariátu 
starosty města. 
 
 
 
Ověřily :   Mgr. Holubová  ……………………………….  
 
 

RNDr. Chalupová ………………………………. 


